
 
Ordinært afdelingsmøde i Afd. 35 
Tid og sted: 

12. september 2023 Kl 19:30

Scandig Hotel Sønderborg


Punkt på dagsorden: 
1. Formandens beretning for 2023


 

Deltagere:                       

Fremmødte beboere fra Afd. 35


Indhold: 

• I 2023 er der 5 familier der er flyttet ud. (3 fra 4A og 2 fra Bülow).


• Der blev sat opslagstavler op i opgangene i 4A og 4B.  

• Skiltning blev opsat på Nordvesthavnsvej 4A og 4B for 
tydeliggørelse af disse. 

• Der blev monteret automatisk dør til cykelkælder i den 
vanskelige nedkørsel i 4B. Automat dør til kælderen ved 4A er 
indstillet ind til efter september mødet, da det er blevet meget 
dyre end forventet. Døråbner til 4A forventes tidligst opsat i 
2024 hvis der stadig er behov. 

• På den lille parkeringsplads, Bülowsvej 9-19, er der opsat 
“forbeholdt skilt”. 

• Afmærkning af de “besluttede parkeringspladser” fra sidste 
afdelingsmøde er nu mærket med boligbetegnelse.  

• Den planlagte legeplads er færdiggjort.  

• En 10 meter flagstang er kommet på plads og klar til at fejre 
fastlagte festdage. Selv samme er blevet indviet af flagudvalget i 
samarbejde med Kim fra bestyrelsen. 

• Der blev ansøgt om en hjertestarter hos TrygFonden, vi har dog 
ikke modtaget svar endnu. Der er meget lang behandlingstid på 
ansøgninger.  

• Skråningen ved Bülowsvej 9 bliver beplantet med tjørn i 
efteråret, for at modvirke ned-skridning af jord.  

• Kantstene med de “skarpe” hjørne ved parkerings indkørslerne 
er blevet sænket.


• Aktivitetsudvalget nedlagde sig selv i sympati med hinanden, 
efter en uoverensstemmelse med bestyrelsen, som omhandlende 
plantning af forårs løg og misforståelser om “tilladelse” til dette.


           Det syntes jeg var en ærgelig drejning da jeg oprigtigt tror på, at

           et aktivitetsudvalg med de rette ved roret, kunne være godt og

           gavnligt for beboernes fællesskab og sammenhold.


• Skiltning til dørtelefonerne er fabrikeret. Opsætning afventer, da 
der er tvivl om hvordan dørtelefonerne åbnes uden af ødelægge 
anlægget. 


• Skiltning til Genvex er fabrikeret så stikprop tydeliggøres i 
tilfælde af nød. Bjarne vil sætte dem op ved næste udskiftning af 
Genvex filtre.


• En løsning på aflåst opgapgsdør på 1. sal i 4A ved strømsvigt 
blev sat i værk. Inspektøren afdelingen er på sagen.


• Dernæst bliver det også året, hvor jeg stopper som formand og 
lader nye motiverede kræfter komme til 😊  


Ansvarlig: 
MRH

Formandens beretning


